
Vedr. FIBIA 
 
 
På vegne af Grundejerforeningen, har jeg talt med Fibia. 
 
Jeg forespurgte om bestyrelsen kunne få et møde med dem, men da vi hverken kan eller vil beslutte hvilke 
internet forbindelse vores medlemmer har, var de ikke interesseret. 
 
Derudover meddelte De mig, at de først skulle have valgt en underentreprenør til gravearbejdet, hvorefter 
det ville være denne underentreprenør der besluttede om han ville grave i vejen eller i rabatten. 
 
Selve gravearbejdet har vi desværre ingen indflydelse på, men vi forsøger igen når de har valgt entreprenør. 
 
Det overordnede svar var, at de graver dertil hvor der er tilslutning. De sætter deres egen bokse op. Hvor 
de sætter dem op var der heller ikke noget svar på, da det var for tidligt at udtale sig om. 
 
Vedr. gravearbejdet ved veje, stikveje og indkørsler skal de sikre sig, at folk/biler kan komme frem og 
tilbage, men pga. gravearbejdet vil der i kortere perioder være begrænsninger. 
 
Overordnet set var svaret, at det var et anliggende mellem Fibia og den enkelte grundejer, som tilmeldte 
sig til Fibia.  
 
Vi i bestyrelsen fortsætter med at holde øje med udviklingen, men de enkelte grundejere kan selv kontakte 
dem for yderligere afklaring. 
 
 
   Med venlig hilsen 
 
     Jørn Stensbjerg 
Grundejerforeningen 
     SANDRYTTEREN 
jgs@stensbjerg.com 
       42 14 07 08 
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